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lk hoop dat jullie een beetje bij hebben kunnen komen en hebben kunnen genieten van de vakantie.

Om jullie in te lichten over de huidige stand van zaken (qua werkzaamheden waar ik mij mee heb gebezigd) deze overdrachtsmail.

- Afgelopen week is er vanuit ACTT één van de bestelde seizoenale Corona’s binnengekomen. Het gaat om CoV-229E. Dit monster

heb ik onderin de staande vriezer in V4.14 opgeborgen. Op het doosje staat met grote zwarte letters aangegeven wat erin zit.

- De afgelopen weken zijn er behoorlijk wat panels verstookt. Dit zijn de huidige aantallen (op 7-8-2020) die nog over zijn: 4_

Sensitiviteitspanels, 27 EQA panels (#5), 13 runcontroles, 29 Cepheid validatie panels, 1 speekselpanel.

- Het aantal laboratoria wat de resultaten van het testen van het speekselpanel heeft gerapporteerd is momenteel 21. Van nog 4

laboratoria moet er nog data binnen komen (UMCU, LabMicTA, Laurentius Ziekenhuis, Reinier HAGA). Geen van de laboratoria

scoort onvoldoende.

- Komende week (dus de week van 10 augustus) komt an Hologic 5 stuks runcontrole ophalen.
Zou jij contact metfREY op willen nemen over hoe en wat? hologic.com) Zijn telefoonnummer heb ik

helaas niet.

- Alle diagnostische laboratoria die zich bezigen met SARS-CoV-2 diagnostiek die zich bij het RIVM hebben gemeld hebben hun

confirmaties ingezonden, behalve de 5 BVO laboratoria. Ik heb meermaals gepoogd om contact te krijgen met de

verantwoordelijken, maar heb hierin lang geen succes gehad. Om er meer vaart achter te krijgen heeft FlEXzich hierop gestort. Op

woensdag 5 augustus heb ik (eindelijk) contact gekregen met [EENover de confirmaties. Hij zou voor elkaar proberen te

krijgen om de confirmaties van de BVO laboratoria op te laten sturen. Inmiddels heeft Eurofins al he Excel file met data

ingezonden. De monsters komen spoedig binnen yy soe |Van BVO Radboud zijn de monsters vandaag ook al binnen

gekomen.

- Het Maasstad Ziekenhuis heeft interesse getoond om (op termijn) een opschalingslab te worden. Hierover is door BEMop

wo 22-7-2020 17:18 een mail verstuurd naar rivm.nl.

- De afgelopen weken heb ik mij ook gebezigd met het regelen van de kits en logistiek rondom de validatie van de Liat (Roche).

Maandag 10 augustus heeft [EEEeen overleg ingepland waarin hij met zijn collega’s de logistiek aan de kant van Roche

bespreekt. Hierna zal hij weer contact opnemen met het RIVM. Alle kits zijn besteld en er wordt een Liat apparaat ter bruikleen aan

het RIVM geleverd. Voor de offerte en gemaakt afspraken, zie R:\IDS\Afdeling EID\Projecten\AA Corona\Wuhan-

CoV\Opschaling\Roche offerte Liat validatie

5.1.2e aangezien het validatieproces plaats gaat vinden tijdens mijn afwezigheid, en de huidige schaarste van de panels

heb ik nog geen panels naar de validerende laboratoria (PAMM, JBZ, EMC) verzonden.

- Inmiddels is het rapport omtrent de BD MAX sensitiviteit- en specificiteitsissues af en gedeeld met de labs betrokken bij dit

rapport. lk heb ook een verzoek gedaan aan de laboratoria om, met de gelipdatete BD MAX protocollen de panels opnieuw te

testen. VieCuri en lIsselland ziekenhuis hebben dit beide gedaan en geen foutief positieve resultaten gevonden. JBZ geeft aan het

apparaat (voorlopig) niet meer te gebruiken, maar ze ontvangen wel graag updates rondom dit verhaal. Bij ADRZ is de

5.1.2e 5.1.2e ) momenteel afwezig.[Ed eidinggevendeEEEweet niet of de analist de

panels opnieuw heeft getest met de nieuwe protocollen. Zelf ga ik uit van niet. PAMM heeft aangegeven dat ze ook de panels

graag willen hertesten. Dit panel is vandaag naar PAMM verzonden.

5.1.2e zou jij naast de MDCK’'s en jouw cellijnen de komende weken ook mijn BHK-21 cellen willen passeren? Dit kan 1

maal per week met een 1:20 verdunning. Op de T75 flessen staat mijn naam geschreven.

Werk ze de komende tijd en tot in september!


